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Целью магистерской диссертации является создание подробного бизнес-плана для эффективной организации бизнеса СТО. Объектом исследования выступает бизнес-план инвестиционного проекта «Организация СТО в составе торгово-развлекательного комплекса с подъездной автодорогой в районе д. Тарасово Минского района Минской области». Предметом данной работы являются методы и алгоритмы, применяемые для создания бизнес-плана с учетом специфики отрасли.

При написании работы были использованы следующие методы исследования: общенаучные – анализ, синтез, наблюдение и классификация; специфические – методы, основанные на использовании знаний и оценок экспертов (PEST-анализ, SWOT-анализ, анализ конкурентных сил), методы социологических исследований; методы формализованного представления систем (графические). 

На основании результатов исследования был разработан бизнес-план эффективной организации бизнеса СТО, в основе которого лежит реализация концепции заботы о клиенте. Данная концепция предусматривает техническое обслуживание и ремонт автомобиля без участия самого владельца.   Создаваемое СТО в рамках работы будет первым в республике, которое будет способно воплотить в жизнь данную концепцию. 
Разработанный бизнес-план инвестиционного проекта «Организация СТО в составе торгово-развлекательного комплекса с подъездной автодорогой в районе д. Тарасово Минского района Минской области» может быть использован в качестве фундаментальной основы для эффективной организации бизнеса СТО.
Магистерская диссертация состоит из общей характеристики работы, введения, семи глав, заключения, списка использованных источников и приложений. Общий объем диссертации составляет 121 страница. Работа содержит 80 страниц основного текста, 27 рисунков, 11 таблиц, 7 приложений, 29 использованных источников.

The list of keywords: BUSINESS PLAN, MARKET, CONCEPT OF CUSTOMER CARE, MARKETING RESEARCH, STRATEGY TECHNICAL SERVICE STATION, EFFECTIVENESS OF TECHNICAL SERVICE STATION BUSINESS.
The purpose of the master's work is the creation of a detailed business plan for the effective organization of technical service station business. The object of research is the business plan of the investment project «Organization of technical service station business included in shopping and entertainment complex with an access road in the area of Tarasovo village Minsk district, Minsk region". The subject of this work are the methods and algorithms used to create a business plan with specific of industry.
In the writing this work were used the following research methods: scientific – analysis, synthesis, observation, and classification; specific methods based on the use of knowledge and experts (PEST-analysis, SWOT-analysis, analysis of competitive forces), methods of social research; methods of formalized representation systems (graphic).
Based on the results of the study we developed a business plan of effective organization of technical service station business, which is based on the implementation of the concept of customer care. This concept provides for the serviсe and repair of the vehicle without participation of the owner. This technical service station will be the first in the country, which will be able to realize this concept.
Developed a business plan of the investment project "Organization of technical service station in shopping and entertainment complex with an access road in the area of Tarasovo village, Minsk district, Minsk region" сan be used as the fundamental basis for the effective organization of technical service station business.
The master's work consists of a General characteristic of the work, introduction, seven chapters, conclusion, list of references and applications. The total volume of the dissertation is 121 pages. The work contains 80 pages of basic text, 27 drawings, 11 tables, 7 applications, 29 of sources used.
